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دومین جلسه شورای استاندارد استان فارس برگزار شد
دومین جلسه شورای استاندارد استان در سال1403 به ریاست شیخ نیا معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس و دبیری علی عزیزی سرپرست

اداره کل استاندارد استان فارس و حضور دیگر اعضاء شورا استاندارد استان در سالن شهید قاضی استانداری فارس برگزار گردید.

به گزارش گروه صنعت و تجارت پایگاه خبری گفتمان فارس، علی عزیزی سرپرست اداره کل استاندارد استان فارس در ابتدای جلسه گزارشی از عملکرد
اداره کل استاندارد فارس را ارائه و سیاست ها و برنامه های این اداره کل را تشریح کردند.

مدیر کل استاندارد فارس با بیان وظیفه نظارت عالیه سازمان ملی استاندارد بر اجرای استانداردها و وظایف مرتبط با سایر دستگاه های اجرایی ، افزود:
در راستای کنترل کیفیت مصالح ساختمانی ، و با اولویت مصالحی که ارتباط مستقیم با سلامت و ایمنی مردم دارند ، ضمن انجام بازرسی و پیگیری
واحدهای بدون پروانه استاندارد و متخلف جهت اخذ پروانه کاربرد علامت استاندارد ، واحدهایی که جهت دریافت پروانه مذکور اقدام ننموده و یا اقدام

به تولید کالای مغایر با استاندارد کرده و علی رغم تذکر و اخطار اداره کل نسبت به اصلاح تولیدات اقدام ننمایند ، به مراجع قضایی معرفی می شوند.

وی همچنین گفت: در بخش کمیت، اولویت سازمان ملی استاندارد، بررسی فرآوردههای تولیدی کارخانه ها به ویژه کالاهایی است که در سبد مصرف
خانوار بیشترین سهم را دارند که در صورت اثبات کم فروشی، با متخلفان برخورد میشود.

عزیزی ادامه داد: در همین راستا کلیه واحدهای تولیدی تحت پوشش استان که محصولات بسته بندی شده تولید می نمایند مورد آزمون و پایش قرار
گرفته اند که نتایج حاصله گویای کاهش موارد مغایر از 5% در سال 1402 به 2% در سال 1403 بوده است که از همراهی واحدهای تولیدی استان تقدیر و

تشکر می شود.

شیخ نیا معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس در جلسه شورای استاندارد فارس با اشاره به اقدامات شاخص اداره کل استاندارد در خصوص
حفظ حقوق و منافع مردم، گفت: هر جا که موضوع سلامت و ایمنی مردم مطرح است وظیفه قانونی و اخلاقی و شرعی اداره کل استاندارد اینست که از
بروز تخلف جلوگیری کرده و مقابل آن بایستد و سایر دستگاه های استان نیز باید در این زمینه ضمن همکاری کامل ، نسبت به انجام وظایف مرتبط با

قانون استاندارد اقدام نمایند.

او با بیان اینکه در گروه مصالح ساختمانی، فرآوردههایی که با سلامت و ایمنی مردم سروکار دارند برای ما حائز اهمیت ویژه بوده و خط قرمز ما هستند
، تاکید کرد که با تعامل دستگاه های متولی با اداره کل استاندارد ، استانداردسازی واحدهای استان پیگیری گردد و همچنین ، تمامی ارگانها نسبت به

اخذ فوری تاییدیه ایمنی آسانسورهای منصوب در ساختمانهای در اختیار خود اقدام نمایند.

ایشان ضمن تقدیر از دستگاه هایی که نسبت به استقرار دفتر استانداردسازی اقدام نموده اند ، با اشاره به مزایای ایجاد این دفاتر و نقش آنها در تسهیل
روند استانداردسازی مقررات فنی و ضوابط هر دستگاه ، ابراز امیدواری نمود که سایر دستگاه ها نیز در این خصوص سریعتر اقدام نمایند.

معاون استاندار با اشاره به ناترازی انرژی و لزوم اقدام کلیه دستگاه های اجرایی درخصوص کاهش مصرف انرژی ، مقرر نمود که گزارش اخذ تاییدیه
بازرسی موتورخانه ها و سامان های احتراقی دستگاه های استان در جلسه آتی ارائه گردد.


